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Hoofdlijn van zienswijzen 

We hebben van alle gemeenten een reactie ontvangen. Bij dertien gemeenten bestond 

de reactie uit een bericht van geen zienswijze. De overige acht stelden een vraag of 

gaven een inhoudelijke reactie. Deze hadden vooral betrekking op: 

 De impact van de Coronacrisis op onze organisatie 

 Verzoeken de kosten de komende jaren te beperken vanwege een verwachte 

recessie of daling van het gemeentefonds. 

 Verzoeken geïnformeerd te worden over de Visie 2025 

 De status van de bestuurlijke opdracht aan de 4 GR’en om te komen tot meer 

samenwerking. 

 

In deze notitie zijn alle losse zienswijzen opgenomen en voorzien een advies aan het 

Algemeen Bestuur en voorgestelde reactie aan de gemeente. Na instemming met deze 

notitie in het Algemeen Bestuur kunnen we alle gemeenten die een zienswijze hebben 

ingestuurd een reactie terug sturen. 

 

Hoofdlijn van de voorgestelde reactie 

Bij vragen over impact van Corona verwijzen we naar de Berap en de daaraan 

toegevoegde extra analyse over de impact van Corona. 

 

Bij verzoeken over het beperken van kosten vanwege de economische ontwikkelingen 

bevestigen dat we daar altijd op letten en de afgelopen jaren meer dan €5 miljoen 

bezuinigd hebben. VRBZO houdt zich op de hoogte van de economische ontwikkelingen 

en ontwikkelt scenario’s over het effect van de economische ontwikkelingen op onze 

organisatie.  

 

Bij verzoeken over informatie over de Visie 2025 en de rol van gemeenteraden daarbij 

geven we aan dat gemeenteraden in het najaar betrokken worden bij het proces door 

een bijeenkomst voor gemeenteraadsleden te organiseren. Deze bijeenkomsten waren al 

gepland voor april 2020, maar konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   

 

Wat betreft de opdracht aan de 4 GR-en: de vier organisaties hebben gekeken naar 

manieren om samen kwetsbaarheden in de bedrijfsvoering op te lossen en qua 

samenwerking langs de inhoud onderling en samen met de gemeenten goede afspraken 

te maken en zo extra kosten te vermijden. De resultaten zijn verwerkt in een rapportage. 

Omdat de MRE opdrachtnemer is van de opdracht, wordt deze eerst in hun bestuur 

besproken.   
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Bericht van geen zienswijze 

De onderstaande gemeenten hebben laten weten geen zienswijze in te dienen en verder ook geen opmerkingen of 

inhoudelijke reactie geven.  

 Asten 

 Bergeijk 

 Deurne 

 Eersel 

 Eindhoven  

 Geldrop-Mierlo  

 Gemert-Bakel 

 Nuenen c.a 

 Oirschot 

 Someren 

 Son en Breugel 

 Valkenswaard 

 Waalre 
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Zienswijzen waarin een vraag wordt gesteld of opmerking gemaakt 

 

Gemeente Best 

Zienswijze 

De raad van de gemeente Best stemt in met de concept begroting 2021, op voorwaarde dat het Algemeen Bestuur 

van de VRBZO uiterlijk op 1 september 2020 een notitie aanbiedt. Deze notitie geeft in ieder geval inzicht in de 

volgende punten: 

1. het nieuw beleid door de Corona-pandemie voor 2020; 

2. het nieuw beleid door de Corona-pandemie vanaf 2021; 

3. extra uitgaven in 2020 ten opzichte van de begroting 2020 door de Corona-pandemie; 

4. extra uitgaven vanaf 2021 ten opzichte van de conceptbegroting 2021 door de Corona-pandemie; 

5. al ontvangen en nog te ontvangen compensaties als gevolg van de Corona-pandemie van het Rijk en 

overige instanties; 

6. de risicoparagraaf, verzocht wordt om een aanvullende risico-inventarisatie als gevolg van de 

Coronapandemie; 

7. mogelijke financiële consequenties voor deelnemende gemeenten in de periode 2020-2024. 

 

Ook verzoeken wij de VRBZO om de risico’s zoals benoemd in paragraaf 6.1.1 Risico’s in de algemene 

bedrijfsvoering, welke bestempeld zijn als “zeer waarschijnlijk”, te vertalen via een reservering in de 

begroting. 

 

Mocht deze ontwerpbegroting in de komende bestuursvergadering gewijzigd worden vastgesteld, dan gaan 

wij ervan uit dat u ons hierover informeert. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

De gemeente Best vraagt een uitgebreide analyse van de impact van de Coronacrisis op onze organisatie. Aan de 1e 

bestuursrapportage is een analyse van de impact van de coronacrisis toegevoegd. Deze analyse wordt aan de 

gemeenten in de regio toegezonden. 

 

Ook vraagt de gemeente Best om de risico’s zoals benoemd in paragraaf 6.1.1 Risico’s in de algemene 

bedrijfsvoering, welke bestempeld zijn als “zeer waarschijnlijk”, te vertalen via een reservering in de 

begroting. Onze Algemene Reserve is juist bedoeld voor het opvangen van deze risico’s. Geadviseerd wordt daarom 

het voorstel van de gemeente Best niet over te nemen. 

 

Tot slot vraagt de gemeente geïnformeerd te worden indien we de begroting aanpassen. Mocht de begroting worden 

aangepast, zullen we daar uiteraard alle gemeenten over informeren. 

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze deed u drie verzoeken: 
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 U verzoekt om een analyse van de impact van de coronacrisis. Een eerste analyse ontvangt u gelijktijdig 

met deze reactie.  

 Verder verzoekt u een reservering in de begroting op te nemen voor het opvangen van bepaalde risico’s. 

Echter, onze organisatie vangt deze risico’s al op via de algemene reserve. Het Algemeen Bestuur heeft 

daarom besloten niet tot aanpassing van de begroting op dit onderdeel over te gaan.  

 Tot slot vraagt u om geïnformeerd te worden indien de begroting wordt aangepast. De begroting is 

ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
Gemeente Bladel 
 
Zienswijze  
Via e-mail zijn we geïnformeerd het conceptraadsbesluit vanuit de gemeente Bladel.  

1. Kennis te nemen van de Ontwerpbegroting 2021 VRBZO.  

2. Geen zienswijze in te dienen op de Ontwerpbegroting 2021 VRBZO.  

3. Met het oog op de verwachte ontwikkeling van de inkomsten uit het gemeentefonds de VRBZO te verzoeken 

terughoudend te zijn met verhogingen van de uitgaven in de komende jaren. 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

Neem kennis van het verzoek van de gemeente Bladel om de komende jaren terughoudend te zijn met verhogingen 

van de uitgaven in de komende jaren en informeer de gemeente dat we kritisch zullen zijn op extra uitgaven. De 

afgelopen jaren zijn er op die manier in geslaagd meer dan €5 miljoen te besparen. VRBZO houdt zich op de hoogte 

van de economische ontwikkelingen en ontwikkelt scenario’s over het effect van de economische ontwikkelingen op 

onze organisatie. De resultaten daarvan zullen we in eerste instantie bespreken met de Adviescommissie Financiën 

en Bedrijfsvoering. 

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor uw reactie op onze begroting. In uw reactie vraagt u ons om terughoudend te zijn met extra uitgaven in 

de komende jaren. Uiteraard zijn we kritisch op extra uitgaven. De afgelopen jaren zijn er op die manier in geslaagd 

meer dan €5 miljoen te besparen. VRBZO houdt zich op de hoogte van de economische ontwikkelingen en ontwikkelt 

scenario’s over het effect van de economische ontwikkelingen op onze organisatie.  
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Gemeente Cranendonck 

Zienswijze 

De gemeenteraad van de gemeente Cranendonck heeft kennisgenomen van de ontwerpbegroting 2021 VRBZO. De 

inhoud van de ontwerpbegroting biedt voor de gemeenteraad van de gemeente Cranendonck aanleiding een 

inhoudelijke opmerking te maken:  

 

Naar aanleiding van de ontwerpbegroting 2020 VRBZO heeft de gemeenteraad van Cranendonck op 29 mei 2019 u 

een zienswijze gestuurd waarin, gezien onze financiële situatie (en daar staan we als gemeente helaas niet alleen 

in), verzocht wordt een onderzoek te doen naar waar mogelijkheden liggen om kosten te besparen door verdere 

verbetering van de eigen efficiency, door verdergaande vormen van samenwerking of door een versobering van het 

dienstverleningsniveau. De gemeenteraad blijft voorstander van om het onderzoek uit te voeren waarbij de uitgaven 

van alle gemeenschappelijke regelingen kritisch worden bekeken en dat met elkaar een proces wordt gestart, om te 

bezien waar mogelijkheden benut kunnen worden om meer zaken in gezamenlijkheid te doen. Dat proces is, naar wij 

hebben vernomen, inmiddels in 2019 opgestart. Wij vragen u om ons voor 1 augustus 2020 op de hoogte te stellen 

van de stand van zaken hoe het met de al eerder verstrekte bestuursopdracht aan de directies van de 4 GR’-en 

inzake het verhogen van de efficiency door stringentere samenwerking is gesteld. Daarnaast rekenen wij er ook op 

dat de feitelijke effecten ervan in ieder geval zichtbaar zullen zijn in de conceptbegroting VRBZO (en andere Gr’-en) 

2022 en verder. 

 

Voor het overige kunnen wij instemmen met de ontwerpbegroting 2021 VRBZO. 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

De vier organisaties hebben gekeken naar manieren om samen kwetsbaarheden in de bedrijfsvoering op te lossen 

en qua samenwerking langs de inhoud onderling en samen met de gemeenten goede afspraken te maken en zo 

extra kosten te vermijden. De resultaten zijn verwerkt in  een rapportage. Omdat de MRE opdrachtnemer is van de 

opdracht, wordt deze eerst in hun bestuur besproken.  

 

We zullen met het MRE afstemmen over de wijze waarop gemeenten worden geïnformeerd over de uitkomsten van 

het onderzoek en daarbij uw verzoek om voor 1 augustus geïnformeerd te worden doorgeven.. 

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze vraagt u ons om u voor 1 augustus 2020 op de hoogte te stellen van de uitkomsten van het onderzoek van 

de vier gemeenschappelijke regelingen. Omdat het onderzoek is uitgevoerd door het MRE, zal het ook als eerste 

binnen dat bestuur besproken worden. We zullen met het MRE afstemmen over de wijze waarop gemeenten worden 

geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek en daarbij uw verzoek om voor 1 augustus geïnformeerd te 

worden doorgeven.. 
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Gemeente Heeze-Leende 

Zienswijze 

De gemeenteraad van de gemeente Heeze-Leende heeft kennisgenomen van de ontwerpbegroting 2021 VRBZO. 

De inhoud van de ontwerpbegroting biedt voor de gemeenteraad van de gemeente Heeze-Leende geen aanleiding 

een inhoudelijk zienswijze in te dienen. Wel verzoeken wij u kritisch te kijken naar de indexatie van de salariskosten 

aangezien de situatie rondom de coronacrisis kan leiden tot een recessie. Door middel van dit schrijven maken wij dit 

aan u kenbaar 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

De gemeente Heeze-Leende ziet geen aanleiding om een zienswijze op de begroting 2021 in te dienen, maar 

verzoekt ons wel kritisch naar de indexatie van de salariskosten te kijken. Dit omdat de situatie van de coronacrisis 

zou kunnen leiden tot een recessie. Uiteraard zijn we kritisch op extra uitgaven. De afgelopen jaren zijn er op die 

manier in geslaagd meer dan €5 miljoen te besparen. VRBZO houdt zich op de hoogte van de economische 

ontwikkelingen en ontwikkelt scenario’s over het effect van de economische ontwikkelingen op onze organisatie. We 

richten ons daarbij niet alleen op de salariskosten, maar op de gehele organisatie. 

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor uw reactie op onze begroting. In uw reactie vraagt u ons om kritisch te kijken naar de indexering van 

salariskosten aangezien de situatie rondom de coronacrisis kan leiden tot een recessie. Uiteraard zijn we kritisch op 

extra uitgaven. De afgelopen jaren zijn er op die manier in geslaagd meer dan €5 miljoen te besparen. VRBZO houdt 

zich op de hoogte van de economische ontwikkelingen en ontwikkelt scenario’s over het effect van de economische 

ontwikkelingen op onze organisatie. We richten ons daarbij niet alleen op de salariskosten, maar op de gehele 

organisatie. 
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Gemeente Helmond 
Zienswijze  
Mocht er zich in de Visie 2025 of een daarvan afgeleid document effect hebben op de begroting 2021 vragen wij u 

ons hier tijdig over te informeren. De nu voorgelegde ontwerpbegroting 2021 beoordelen wij als positief. Wij wensen 

u dan ook succes bij het uitvoeren van deze begroting in deze bijzondere tijd. 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

Geadviseerd wordt te benoemen dat raden nog betrokken zullen worden bij de Visie 2025. Dit zal via een afzonderlijk 

traject plaatsvinden en als onderdeel van de eerstvolgende vast te stellen primaire begroting. Bij de eerstvolgende 

begroting kunnen ze ook hun formele zienswijze er op geven.  Pas na afloop van dit zienswijze traject zal er wellicht, 

met het oog op een vlotte invoering van de Visie 2025, voorgesteld worden onderdelen van de Visie via een 

begrotingswijziging al te verwerken in de begroting van het lopende jaar. De bijeenkomsten voor raadsleden waren al 

gepland voor april 2020, maar konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze vraagt u om tijdig te worden geïnformeerd inden onderdelen van de Visie 2025 effect hebben op de 

begroting 2021. Graag bevestigen we dat raden betrokken zullen worden bij de Visie 2025. Dit zal via een 

afzonderlijk traject plaatsvinden, en als onderdeel van de eerstvolgende vast te stellen primaire begroting. Bij de 

eerstvolgende begroting kunt u ook uw formele zienswijze er op geven. Pas na afloop van dit zienswijze traject kan 

er, met het oog op een vlotte invoering van de Visie 2025, voorgesteld worden onderdelen van de Visie via een 

begrotingswijziging al te verwerken in de begroting van het lopende jaar. De bijeenkomsten voor raadsleden waren al 

gepland voor april 2020, maar konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   
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Gemeente Laarbeek 

Zienswijze 

 

Als raad vinden wij dat: 

1. De begroting is opgesteld binnen de kaders zoals die zijn vastgesteld in de Kaderbrief 

2020 en gaat uit van continuering van het bestaande beleid. 

[…]1 

2. De in de begroting opgenomen gemeentelijke bijdrage loopt in de pas met het in onze 

meerjarenbegroting opgenomen budget voor VRBZO. 

[…] 

3. Het ABP verwacht voor 2021 een forse stijging van de pensioenpremies. Deze leidt 

echter niet tot een verhoging van de gemeentelijke bijdrage. 

 

De uiteindelijke bijdrage van de gemeente Laarbeek bedraagt in 2021 € 1.199.407,- en dit is in lijn met eerder 

vastgestelde kadernota, dit geeft voor onze raad geen aanleiding om een andere zienswijze in te dienen. 

 

De afgelopen twee maanden zijn wij als gemeenten maar ook de gemeenschappelijke regelingen geconfronteerd 

met allerlei maatregelen die genomen zijn in verband met de Coronacrisis. Wij beseffen als gemeenteraad dat hier 

ook extra kosten mee gemoeid zijn. Wij vragen u om deze kosten goed en tijdig inzichtelijk maken bij ons als 

gemeenteraad. Eveneens vernemen wij zo spoedig mogelijk door wie die gecompenseerd moeten worden. 

 

Wij zouden als gemeenteraad graag zien dat de verschillende gemeenschappelijke regelingen 

zoveel mogelijk een gelijke indexatie hanteren. Nu wordt geconstateerd dat hier verschillen in zitten. 

 

Tenslotte willen wij opmerken dat het gebruik van afkortingen de stukken soms lastig leesbaar maakt. We verzoeken 

u om de afkortingen die niet algemeen bekend zijn toe te lichten in de stukken zelf en/of in een aparte bijlage, zodat 

de stukken toegankelijker zijn.  

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

De gemeente Laarbeek doet drie verzoeken.  

 

1. De raad wil graag op de hoogte gebracht worden van de effecten van de Coronacrisis op de 

Veiligheidsregio. Voorgesteld wordt om net als vorige jaren een samengevatte versie van de 

bestuursrapportage aan te bieden aan de gemeenteraden. In die samenvatting zal extra aandacht worden 

besteed aan de effecten van de Coronacrisis op VRBZO. 

2. De raad ziet graag dat de 4 gemeenschappelijke regelingen dezelfde indexering gebruiken. De 

gemeenteraad uit een terechte behoefte. De indexeringsmethode van de 4 organisaties is daarom ook al 

gelijk en gebaseerd op dezelfde indexen van het Centraal Planbureau. In de methode worden twee indexen 

gecombineerd, die voor loonkosten en voor overige kosten. Doordat de organisaties andere verhoudingen 

hebben tussen loonkosten en overige kosten, verschilt wel de samengestelde indexering. Hierdoor sluit de 

indexering wel beter aan op elk van de 4 organisaties. Voorgesteld wordt deze methode in stand te laten en 

geen nieuw beleid te laten ontwikkelen. 

 
1 Enkele meer beschouwende passages zijn hier vanwege de omvang van deze notitie weggelaten uit de zienswijze  
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3. De raad wijst er op dat het gebruik van afkortingen het lezen van stukken lastig maakt. Vanuit de organisatie 

van de Veiligheidsregio is aangegeven hier meer aandacht voor te hebben.  

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze deed u drie verzoeken: 

 

Wat betreft uw verzoek om op de hoogte te worden gebracht van de effecten van de Coronacrisis voor VRBZO: 

In de zomer zult u een samenvatting van de eerste bestuurlijke rapportage van de Veiligheidsregio ontvangen. 

Daarin zal extra aandacht worden besteed aan de effecten van de Coronacrisis op de Veiligheidsregio. 

 

Wat betreft uw verzoek om gelijke indexering bij de 4 gemeenschappelijke regelingen: 

De indexeringsmethode van de 4 organisaties is gelijk en gebaseerd op dezelfde indexen van het Centraal 

Planbureau. In de methode worden twee indexen gecombineerd, die voor loonkosten en voor overige kosten. 

Doordat de organisaties andere verhoudingen hebben tussen loonkosten en overige kosten, verschilt wel de 

samengestelde indexering. Hierdoor sluit de indexering wel beter aan op elk van de 4 organisaties. Het Algemeen 

Bestuur  heeft er daarom voor gekozen om  geen nieuw beleid voor de indexering te laten ontwikkelen.  

 

Tot slot vraagt u aandacht voor het gebruik van afkortingen. Een terecht punt. Vanuit de organisatie van de 

Veiligheidsregio zal hier meer aandacht voor zijn. 
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Gemeente Reusel-De Mierden 
 
Zienswijze  
De gemeenteraad van Reusel-De Mierden heeft ingestemd met de ontwerpbegroting 2021. Wel verwacht de 

gemeenteraad dat er ambitie en prioriteit wordt gegeven aan de problematiek van het niet-behalen van opkomsttijden 

ambulancevervoer en deze nadrukkelijk onderdeel vormen van de Visie 2025. 

 

De gemeenteraad verzoekt de VRBZO nog voor de zomervakantie een presentatie te geven over het reeds bekende 

Visie 2025, bijvoorbeeld in de vorm van een webinar. 

 

Daarnaast verzoekt de raad om hen op de hoogte te stellen van de stand van zaken van de bestuursopdracht aan de 

directies van de vier GR-en inzake het verhogen van de efficiency door stringente samenwerking. 
 
Advies aan het Algemeen Bestuur 

De gemeente Reusel-De Mierden gaat in haar zienswijze in op drie punten: 

1. Opkomsttijden ambulancevervoer: omdat de uitvoering van ambulancevervoer is ondergebracht bij de GGD 

Brabant-Zuidoost, vindt besluitvorming over ambulancezorg ook plaats binnen het bestuur van de GGD 

Brabant-Zuidoost. Om te voorkomen dat twee verschillende besturen over hetzelfde onderwerp besluiten 

nemen, stellen we voor de opkomsttijden van ambulancezorg geen specifiek onderdeel van de Visie 2025 te 

maken.   

2. Ook wordt er gevraagd om nog voor de zomer een presentatie te geven over Visie 2025. Dat is helaas te 

kort dag. Naar verwachting zal er wel in het najaar een presentatie gegeven worden. De bijeenkomsten voor 

raadsleden waren al gepland voor april 2020, maar konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   

3. Tot slot wordt er gevraagd om op de hoogte gesteld te worden over de bestuursopdracht aan de directies 

van de 4 GR-en. Het gevraagde onderzoek is uitgevoerd onder regie van de MRE. Bestuurlijke bespreking 

zal dan ook eerst binnen dat bestuur plaatsvinden. We zullen met het MRE afstemmen over de wijze 

waarop gemeenten worden geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek. 

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze vraagt u om ambitie en prioriteit wordt gegeven aan het niet behalen van opkomsttijden van de 

ambulancezorg en deze nadrukkelijk onderdeel te laten vormen van de Visie 2025. We begrijpen uw zorgen. Echter, 

omdat de uitvoering van ambulancevervoer is ondergebracht bij de GGD Brabant-Zuidoost, vindt besluitvorming over 

ambulancezorg ook plaats binnen het bestuur van de GGD Brabant-Zuidoost. Om te voorkomen dat twee 

verschillende besturen over hetzelfde onderwerp besluiten nemen, zijn de opkomsttijden van ambulancezorg geen 

specifiek onderdeel van de Visie 2025 van Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost. 

 

Ook vraagt u om nog voor de zomer een presentatie te geven over Visie 2025. Dat is helaas te kort dag. Naar 

verwachting zal er wel in het najaar een presentatie gegeven worden. De bijeenkomsten voor raadsleden waren al 

gepland voor april 2020, maar konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   

 

Tot slot wordt er gevraagd om op de hoogte gesteld te worden over de bestuursopdracht aan de directies van de 4 

GR-en. Het gevraagde onderzoek is uitgevoerd onder regie van de MRE. Bestuurlijke bespreking zal dan ook eerst 
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binnen dat bestuur plaatsvinden. We zullen met het MRE afstemmen over de wijze waarop gemeenten worden 

geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek. 
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Gemeente Veldhoven 
Zienswijze  
 
In deze begroting is geen nieuw beleid verwerkt. U gaat uit van continuering van 

bestaand beleid omdat de Visie 2025 nog niet is vastgesteld. Wij hebben er begrip 

voor dat deze begroting daarom een ’pro forma’ begroting is.  

 

We vinden het wel belangrijk dat als de Visie 2025 leidt tot nieuw beleid, er recht wordt gedaan aan de 

democratische legitimiteit en kaderstellende rol van de raad. Het tussentijds wijzigen van de begroting 2021 voor 

nieuw beleid door het Algemeen Bestuur vinden wij afbreuk doen aan die kaderstellende rol en de democratische 

legitimiteit. Daarom zien we liever dat nieuw beleid dat voortkomt uit de Visie 2025, integraal wordt verwerkt in de 

begroting 2022, zodat de raden een integrale afweging kunnen maken bij het geven van hun zienswijzen. 

 

Advies aan het Algemeen Bestuur 

De gemeente Veldhoven geeft terecht aan dat het niet wenselijk is als de Visie 2025 alleen via een 

begrotingswijziging zou worden aangeboden. Geadviseerd wordt te benoemen dat raden nog betrokken zullen 

worden bij de Visie 2025. Dit zal via een afzonderlijk traject plaatsvinden, en als onderdeel van de eerstvolgende vast 

te stellen primaire begroting. Pas na afloop van dit zienswijze traject zal er wellicht, met het oog op een vlotte 

invoering van de Visie 2025, voorgesteld worden onderdelen van de Visie via een begrotingswijziging al te verwerken 

in de begroting van het lopende jaar. De bijeenkomsten voor raadsleden waren al gepland voor april 2020, maar 

konden toen vanwege Corona niet doorgaan.    

 

Reactie aan gemeente indien Algemeen Bestuur instemt met het advies 

Bedankt voor het indienen van een zienswijze op de begroting van Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. In uw 

zienswijze geeft u aan zorgen te hebben over de mate waarin recht wordt gedaan aan de democratische legitimiteit 

en kaderstellende rol van de raad indien de Visie 2025 slechts via een tussentijdse begroting wordt verwerkt. Graag 

bevestigen we dat raden betrokken zullen worden bij de Visie 2025. Dit zal via een afzonderlijk traject plaatsvinden, 

en als onderdeel van de eerstvolgende vast te stellen primaire begroting. Bij de eerstvolgende begroting kunt u ook 

uw formele zienswijze er op geven. Pas na afloop van dit zienswijze traject kan er, met het oog op een vlotte 

invoering van de Visie 2025, voorgesteld worden onderdelen van de Visie via een begrotingswijziging al te verwerken 

in de begroting van het lopende jaar. De bijeenkomsten voor raadsleden waren al gepland voor april 2020, maar 

konden toen vanwege Corona niet doorgaan.   
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Voorstel 

1. Stem in met de adviezen aan het Algemeen Bestuur en de voorgestelde reacties aan de gemeenten die 

een inhoudelijke zienswijze  

 

 

 

 

 

 

 


